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Eladó Téglalakás, 56 m2, Marcali
27 800 000 Ft ( ~71 350 € )

Marcaliban eladó egy felújított, két szobás, erkélyes lakás!

Adatlap sorszáma: #696900305

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1975

Kilátás: Parkra néző

Tájolás: Dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: D

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcali központjához közel eladó egy két szobás, felújított, erkélyes lakás!

Az ingatlan a magas földszinten található, ezáltal ajánlanám időseknek és

fiataloknak egyaránt. A két szoba által nyújtott helykínálat miatt

egyedülállóknak és pároknak is kitűnő választás. A belső terek modern stílusnak

megfelelő burkolást és dizájnt kaptak. A lakásba lépve rögtön a konyhában

találjuk magunkat, amely az étkezővel egy teret alkot. Mérete abszolút optimális

egy hétvégi nagy ebéd elkészítéséhez, és a család vendégül látásához is. A

nappali kellemesen tágas, napfénnyel teli és nem kevesebb, mint egy 9 méter

hosszú erkéllyel rendelkezik. A hálószoba szintén a nappaliból nyílik, amely

biztosítja a zavartalan pihenést használói számára.

A fürdőszoba szintén fel lett újítva, egy épített zuhanyzó lett kialakítva benne,

ami padlófűtéssel rendelkezik. A lakás fűtéséről és melegvíz ellátásáról egy

szinte új gázkazán gondoskodik. A konyhában és a fürdőszobában padlófűtés

van, illetve mindenhol található radiátor is. Az elektromos rendszer részlegesen

felújítva, illetve a víz és szennyvíz csövek cseréje is megtörtént. A nyílászárók

cserélve lettek két rétegű, szigetelt fa ablakokra. Az épület téglából készült,

homlokzat szigetelés nincs rajta. A lakáshoz tartozik egy saját, zárható tároló is.

Parkolni az épület előtt lehet ingyenesen. A szomszédok barátságosak, a

közvetlen közelben bevásárló központ, különböző üzletek, iskola és kórház

található. A városközpont pár perces gyalogos távolságon belül elérhető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In der Nähe des Zentrums von Marcali, eine renovierte Wohnung mit zwei

Schlafzimmern und Balkon zu verkaufen!

Die Wohnung befindet sich im Hochparterre und ist daher für Jung und Alt

gleichermaßen zu empfehlen. Das Platzangebot der beiden Zimmer macht sie zu

einer hervorragenden Wahl für Singles und Paare. Die Innenräume wurden mit

modernen Fliesen und Design ausgestattet. Wenn man die Wohnung betritt,

findet man sich sofort in der Küche wieder, die mit dem Esszimmer einen Raum

bildet. Ihre Größe ist absolut optimal für die Zubereitung eines großen

Wochenendessens und für die Bewirtung der Familie. Das Wohnzimmer ist

angenehm geräumig, lichtdurchflutet und verfügt über einen 9 m langen Balkon.

Das Schlafzimmer geht ebenfalls vom Wohnzimmer ab und bietet seinen

Bewohnern ungestörte Entspannung.

Das Badezimmer wurde ebenfalls renoviert und verfügt über eine eingebaute

Dusche und eine Fußbodenheizung. Die Heizung und das Warmwasser werden

von einer fast neuen Gastherme versorgt. Die Küche und die Bäder sind mit

Fußbodenheizung und Heizkörpern ausgestattet. Die elektrische Anlage wurde

teilweise erneuert und die Wasser- und Abwasserleitungen wurden ersetzt. Die

Fenster wurden durch doppelt verglaste, isolierte Holzfenster ersetzt. Das

Gebäude ist aus Ziegeln gebaut, die Fassade ist nicht isoliert. Die Wohnung hat

einen eigenen abschließbaren Abstellraum. Das Parken ist vor dem Gebäude

kostenlos. Die Nachbarschaft ist freundlich, in unmittelbarer Nähe befinden sich

ein Einkaufszentrum, verschiedene Geschäfte, eine Schule und ein Krankenhaus.

Das Stadtzentrum ist in wenigen Minuten zu Fuß zu erreichen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Close to the centre of Marcali, a two bedroom, renovated apartment with

balcony for sale!

The property is located on the high ground floor, so I would recommend it to

young and old alike. The space offered by the two rooms makes it an excellent

choice for singles and couples. The interiors have been fitted with modern style

tiling and design. Upon entering the apartment, you will immediately find

yourself in the kitchen, which forms one space with the dining room. Its size is

absolutely optimal for preparing a big weekend meal and for entertaining the

family. The living room is pleasantly spacious, full of sunlight and has a balcony

no less than 9 metres long. The bedroom also opens off the living room,

ensuring undisturbed relaxation for its occupants.

The bathroom has also been renovated, with a built-in shower and underfloor

heating. The heating and hot water is provided by an almost new gas boiler. The

kitchen and bathrooms have underfloor heating and radiators throughout. The

electrical system has been partially renovated and the water and waste water

pipes have been replaced. The windows have been replaced with double glazed

insulated wooden windows. The building is made of brick, no insulation of the

facade. The apartment has its own lockable storage room. Parking is free in front

of the building. The neighbours are friendly, with a shopping centre, various

shops, a school and a hospital in the immediate vicinity. The city centre is within

a few minutes walking distance.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


